
اعلام  27/2/99بازگشايي مدارس در شرايط فاصله گذاري اجتماعي طبق بخشنامه صادره از جانب وزارت محترم آموزش و پرورش در تاريخ 
  دستور العمل بازگشايي مدارس را مشاهده ميكنيد.زير تصوير  درگرديد.

 

دبيرستان فرزانگان دو با توجه به رعايت پروتكل هاي بهداشتي و نظر به بازگشايي مدارس و فاصله گذاري اجتماعي از جانب وزات آموزش و 
گشوده شد. در اين ايام مديريت و معاونين و كادر اجرايي و معلمين و دانش آموزان جهت انجام  99ارديبهشت 27پرورش در روز شنبه مورخ 

  طبق ساعت كاري خود حضور پيدا كردند. دبيرستان فرزانگان دو و حل و رفع اشكال دانش آموزان در  ستان فرزانگان دو دبيرامور 

  اردبهشت به صورت تصويري در ادامه موجود است. 27گزارش تصويري ايام بازگشايي مدارس از تاريخ 

    



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

  
  

  

  

 



  



  

  

  



  

    



  

  

    

  

    

  

  

  



  
 با هدف افـزايش سـطح آگـاهي و مهارتهـاي سـواد رسـانه اي همكـاران محتـرم در فضـاي مجـازي روز            اين وبينار

بـا حضـور اسـتاد محتـرم جنـاب آقـاي نصـرتي         2در سالن همايش هاي دبيرسـتان فرزانگـان    31/2/99چهارشنبه 

  . و جمعي از دبيران با رعايت فاصله گذاري اجتماعي برگزار گرديد

  

  

  

  

  

  



در اين جلسه سركار خانم صفايي مديريت ارديبهشت ماه برگزار گرديد. 31اوليا محترم در تاريخ  معارفه اين وبينار با هدف 
آموزشي پايه دوازدهم ،  تقويمدر خصوص  2، سركار خانم دلير معاون آموزشي فرزانگان مسايل مدرسه مجموعه در خصوص 

سركار خانم حقوقي معاون پايه دوازدهم در ارتباط با دانش آموزان پايه دوازدهم و معرفي دبيران اين پايه پرداختند، همچنين 
خصوص مسايل مربوط به پايه دوازدهم و سركار خانم آزرمي مشاور مدرسه نيز در مورد نحوه برنامه ريزي درسي و... براي 

  ور صحبت نمودند.آمادگي كنك

  

  

  

  



  

  



                                                                                                                                                                                                         
  

  



  

  

  

   



  

  

   





با حضور مديريت محترم مدرسه و جناب آقاي  1399ارديبهشت ماه  31شوراي مدرسه در روز چهارشنبه مورخ 
در دفتر  2نماينده دبيران و معاونين دبيرستان فرزانگان  گنجي رييس انجمن اوليا و مربيان و سركار خانم سروي

  مديريت برگزار گرديد.

در اين جلسه موضوعاتي حول محور نحوه ي برگزاري امتحانات نوبت دوم با توجه به بيماري كرونا و چگونگي 
ره شد و در صدد ادامه كلاس هاي رفع اشكال در اين ايام مطرح گرديد. همچنين به برگزاري امتحانات نهايي اشا

برگزاري اين امتحانات راه كار ها و پيشنهاداتي از طرف افراد حاضر در جلسه مطرح گرديد و در نهايت به تصميم 
  گيري در اين پيرامون پرداخته شد.

بحث در مورد چگونگي كنترل و پيش گيري از بيماري كرونا در مدرسه و در هنگام امتحانات از جمله ديگر 
  ده در جلسه بود.مباحث مطرح ش

  

  

 

  

  

  

  

  

  

  



 

 

 

  

  

  

  

 


